

**FORM FOR REGISTRATION OF SPEAKERS**

**CHAMBER OF LOCAL AUTHORITIES**

**Right to speak**  
 (Rules 30, 68.9.a and 71.1 of the Congress Rules and Procedures)

Members of the chambers, representatives of delegations holding special or partner status and youth delegates wishing to speak may register by means of this form with the Secretariat staff sitting near the presidency, before the opening or in the course of the sitting.

Time for speakers' presentations is limited to 3 minutes. However, the Chair may reduce this speaking time when sufficient time is not available for all speakers to be heard. The Chair may also, in the interest of the debate, depart from the order in which delegates are registered or, at any time it thinks fit, suspend a debate or move the closure of the list of speakers.

**First name, NAME of the speaker:** .....

asking for the floor<sup>1</sup> in his/her capacity as:

Member of the national delegation of: .....

Political group:  EPP/CCE       SOC       ILDG       ECR       NR

Partner or Partner for Local Democracy: .....

Youth delegate (specify country): .....

Subject of the debate<sup>2</sup> .....

If applicable, please specify if the comment or question is intended for:

a speaker       a rapporteur

Speaking:

- for him/herself
- on behalf of his/her national delegation
- on behalf of his/her committee (specify) .....
- on behalf of his/her political group

Date: .....

Signature: .....

<sup>1</sup> Tick all boxes where appropriate

<sup>2</sup> Please use a separate form for each intervention

FICHE D'INSCRIPTION AUX DEBATS

## CHAMBRE DES POUVOIRS LOCAUX

### Droit à la parole

(Articles 30, 68.9.a et 71.1 des Règles et procédures du Congrès)

Les membres des chambres, les représentants de délégations à statut spécial ou de partenaire et les délégués jeunes qui désirent prendre la parole se font inscrire au moyen de ce formulaire auprès des agents du Secrétariat assis près de la présidence, avant l'ouverture ou pendant la séance.

Les orateurs disposent de 3 minutes chacun. Cependant, la présidence peut réduire ce temps de parole s'il n'y a pas assez de temps pour entendre tous les orateurs. La présidence peut également, dans l'intérêt du débat, déroger à l'ordre des inscriptions ou, à tout moment qu'elle juge opportun, interrompre une discussion ou clore la liste des orateurs.

Prénom, NOM de l'intervenant : .....

Demandant à s'exprimer<sup>1</sup> en tant que :

Membre de la délégation nationale de : .....

Groupe politique<sup>2</sup> :  PPE/CCE  SOC  GILD  CRE  NI

Partenaire ou Partenaire pour la démocratie locale : .....

Délégué(e) jeune (préciser pays) : .....

Sujet du débat<sup>2</sup> : .....

.....

Le cas échéant, merci de spécifier si le commentaire ou la question s'adresse à :

un orateur  un rapporteur

S'exprimant :

en son nom propre

au nom de sa délégation nationale

au nom de sa commission (préciser) .....

au nom de son groupe politique

Date : .....

Signature: .....

..

<sup>1</sup> Cocher toutes les cases appropriées

<sup>2</sup> Veuillez utiliser une fiche pour chaque intervention